



Foreningen for aktive hundeejere

Instruktørmøde tirsdag den 6. juni 2023 kl. 18 Mosegårdsvej 20 Vordingborg

Karin J. havde mad med

Kirsten var referent og Pia ordstyrer

Fremmødte: Louise, Adam, Pia, Karin J., Ulla, Ken og Kirsten

Afbud: Harriet, Karin R. og Camilla

Dagsorden:

1. Godkendelse af referat fra sidste møde

Godkendt

2. Nyt fra bestyrelsen.

På grund af Camillas fravær var der sendt nyt fra bestyrelsen pr. mail til alle.

Indsat nedenfor:

”- Det blev på den ekstraordinære kredsgeneralforsamling besluttet at kontingentet til kredsen vil stige. Dette betyder at bestyrelsen pt. ser nærmere på om vores grundkontigent skal stige.

- På landsmødet blev det besluttet at det i en prøveperiode vil være muligt at give medlemmer betaling for forskellige opgave. Det betyder at forslaget der blev vedtaget på vores egen generalforsamling kan træde i kraft frem til 2026. Der er noget formalia der først skal på plads før vi kan melde noget ud, og det vil blive diskuteret på bestyrelsesmødet i næste uge. Hvis man har nogle tanker/ideer, så må man gerne skrive til mig, så tager jeg det med på bestyrelsesmødet.

- De der underviser i lydighed skal være opmærksom på at der snart vil komme en række ændringer i DcH-programmet. Bl.a. skal springet udføres med apport. Se mere her: 122 23 Nyhedsbrev konkurrenceudvalget 2023 nr. 1.pdf (dch-danmark.dk)

- Alt er på plads mht. rullende kontigent, og det skulle fungere.

- Der vil komme en ny arbejdsdag, da vi grundet akut flytning ikke nåede de ting der var på programmet. Vi håber at instruktørerne vil opfordre deres kursister til at deltage, så det ikke kun er bestyrelsen (og et enkelt menigt medlem), der står næste gang. Tag eventuelt en snak med dem om vigtigheden af at alle løfter i en forening.

- Vi har afholdt to konkurrencer, som var med god stemning blandt deltagerne og forløb rigtig godt. Tak til hjælperne.

- Generelt er der dommermangel i alle discipliner.
- Hoopers overbygningen er næsten på plads.
- Der udbydes kursus for lokalforeningsinstruktører med titlen: Aktivering af familiehunden d. 5/11 på Fyn (Fjeldsted)
- Udtagelsesperioden til DM er for rally ændret, så den fremover kommer til at være fra 1/10 til 14 dage før DM. Dette bl.a. for at der kan komme flere konkurrencer i vintermånederne.
- Klubmesterskab i Nose Work afholdes 1/10-23.

Ang. instruktør weekend

- Rikke Svensson kommer begge dage. Den ene dag bliver der arbejdet med rally (med fokus på motivation, så alle kan få noget med), den anden dag arbejdes der med selvkontrol. Skulle der være nogle som kun kan komme den ene dag, og har en særlig interesse i en af tingene, må de godt skrive til mig af hensyn til planlægning.

Sommerferietræning

- Jeg kunne godt finde på at lave to aftener med tricks og to med Movement Puzzles (det er dog ikke 100 % sikkert, da jeg har en hel del der skal passe ind i sommerferieplanerne). Eventuelle datoer kan tilpasses, hvad andre vil.
- Jeg vil klart opfordre til at der eventuelt kunne afvikles en fælles gåtur.
- Et lille opmærksomhedspunkt. Jette og jeg har lidt i støbeskeen at lave et uofficielt nose work arrangement/konkurrence i slut juli/start august, så helst ingen nose work på Mosegården i Juli.

Noget helt andet, så mener jeg for øvrigt at vi på sidste møde var enige om at det ikke gav mening at evaluere modulbetalingen, da det jo reelt ikke var i gang. En ting jeg har hørt fra et enkelt medlem er at man er ked af stigningen i pris fordi man har flere hunde med.”

Pia gjorde opmærksom på ændringer i LP programmet.

Ulla spurgte til forslaget om kontingent. Det tages på bestyrelsesmødet i næste uge. Vi må gerne komme med vore tanker/ideer til bestyrelsen.

Hvem, den uoff. Nose work arrangement/konkurrence slut juli/start august udbydes til, kunne ikke besvares.

3. Opfølgning på tidligere referat.

Der er købt kegler til NW.

Ulla efterlyser Nyhedsbreve. Måske Adams job.

Ulla afleveret mappe vedr. vandhullet (tegninger, bevillinger, fredning mm) til Henning.

4. Træningstider andet kvartal 2023 (ændret til 3. kvartal)

Kirsten mente, at det tidligere var aftalt, at et kvartal/modul skulle være på min. 10 lektioner og at august – november var et modul. Bestyrelsen ser på det i næste uge, så vi kan nå at informere vort hold.

a. Hvornår træner de enkelte hold.

Mandag:

Kl. 18.30 – 19.30/20.00 NW øvede (Ulla og Kirsten)

Kl. 19.00 – 20.00 Aktivitetshold (Karin J og Ken)

Kl. 17.30 – 19.00 Agility (Karin R.)

Torsdag:

Kl. 19.00 – 20.00 Unghunde (Louise)

Lørdag:

Kl. 9.00 – 10.00 DcH lydighed C/B (Pia)

Kl. 10.00 – 11.00 Familie (Camilla)

Kl. 10.30 – 12.00 Rally (Pia)

Kl. 11.30 – 12.30 Hvalpe (Adam)

Nose work begynder fortsætter ikke.

b. Er der nogle der har mod på at tage et hvalpehold? Hvordan er efterspørgslen pt?

Adam vil gerne tage et hvalpehold til august. Max 6 -8 på holdet. Start lørdag den 26. august. Min. 10 gange. Ingen træning den 16. og 17. september. Alder 8 uger til 5 mdr.

Adam laver opslag til hjemmesiden og facebook gruppen DcH Vordingborg Hundetræning. Sender til Pia vedr. hjemmesiden.

Adam laver introaften. Dato endnu ikke fastsat.

Der er 3 på venteliste til hvalpehold, den ene bliver for gammel til opstart slut august.

5. Jubilæum 2024

Ulla fortalte om, hvad der blev lavet for 15 år siden. Forskellige poster med sjove øvelser/lydighedsøvelser. Der var nedsat et udvalg, som stod for det meste. Festmiddag om aftenen med underholdning og musik.

6. Instruktørweekend

Den 16. – 17. september i Herlufmaglehallen. Instruktør Rikke Svensson. 1. dag rally med motivation og 2. dag selvkontrol.

Vi opfordres til allerede nu, at oplyse til Camilla om vi deltager.

7. Sommerferie aktiviteter i juli mdr.

Camilla overvejer to aftener med tricks og to med Movement Puzzles.

Camilla og Jette planlægger uofficielt nose work arrangement/konkurrence i slut juli/start august.

Ken står for en fælles gåtur torsdag den 6. juli kl.19.00 fra Nordhavnen. Ken sender indbydelse til Pia.

8. Næste møde og hvem tager mad med

Næste møde tirsdag den 12. september kl. 18.00.

Louise har mad med.

9. Evt. og punkter til næste møde.

Ken roser græsslåningen.

Vi fandt små rosetter i flyttekasser, nogle stykker bruges til prøve for NW holdet slut juni.

Spørgsmål til bestyrelsen: Hvordan bliver det muligt at tænde lyset til efteråret, når vi ikke kan komme i klublokalet?

Til næste møde: Instruktørweekend og Jubilæum 2024.

Referent Kirsten den 7. juni 2023